
             Parochie Maria 
Moeder van Barmhartigheid 
 

 

Verslag Bestuursvergadering 
 

 

Woensdag  10 april 2024  20:00 - 22:00 uur 

 

Locatie:  Parochiezaal Obbicht 
 

Aanwezig :  Pastoor Franz Houwman, voorzitter, Ger Theelen vice-voorzitter, 

 Jan Hermans, Marthè Hecker, Jac Hermans, Stijn Knoors en  William van de Wauw.  

Mede aanwezig : Deken Geert Lauvenberg 

 

01. Opening en vaststelling agenda/volgorde  

Ger Theelen opent de vergadering en heet iedereen welkom, in het bijzonder deken Lauvenberg die 

vandaag aanwezig voor de beëdiging van Stijn Knoors als kerkbestuurslid. Pastoor Houwman nodigt 

vervolgens de deken uit voor het uitspreken van een gebed. 

 

02. Ingekomen stukken 

a. Benoemingsbrief Stijn Knoors 

De secretaris Jan Hermans leest de passage voor uit de brief van het bisdombestuur waarin de 

goedkeuring tot de benoeming van Stijn is opgenomen. 

b. Beëdiging/installatie Stijn Knoors tot kerkbestuurslid door deken Lauvenberg 

De deken zegt blij te zijn dat er een jonge parochiaan bereid is gevonden om zitting te nemen in het 

kerkbestuur. De aandacht zal vooral in deze tijd moeten liggen bij de jongere gezinnen. 

Hierna leest pastoor Houwman een passage voor uit de Heilige Schrift. 

Met de hand op de Bijbel/Evangelieboek legt de heer Stijn Knoors de eed af waarmee hij officieel is 

benoemd tot kerkbestuurslid van de parochie Maria Moeder van Barmhartigheid. 

Hij wordt hiermee gefeliciteerd en allen wensen hem veel succes. 

Deken Lauvenberg verontschuldigt zich voor het niet uitspreken van een gebed voor de overleden 

penningmeester Jan van de Geer. 

 

03. Vaststelling agenda en volgorde 

De agenda wordt zonder wijziging goedgekeurd. 

 

04. Verslag, actie- en besluitenlijst vorige vergadering 

Het verslag is vanwege de fysieke beperking van de secretaris niet gereed. 

Actielijst. 

Deze wordt nu niet besproken. 

 

05. Terugblik Algemene Vergadering d.d. 20 maart jl.  

William vraagt zich af waarom we het ons aandoen om deze vergadering op deze manier te houden. 

Er worden nauwelijks of geen opmerkingen gemaakt en vragen gesteld. Hij heeft hier een raar gevoel 

aan overgehouden. 

Pastoor zegt dat er z.i. sprake was van een goede opkomst. Hij bekijkt het vanuit een ander oogpunt. 

Hij vindt dat we de parochianen toch op een bepaalde manier moeten informeren over de gang van 

zaken. De bijeenkomst van een selectief groepje was eveneens een goede zet. 

Stijn was het wel met William eens. Hij vindt dat we de mensen die het hardst werken moeten 

koesteren. Ook had de opmerking over de asielzoekers geen pas. Men moet geen politiek bedrijven.  
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Marthè vond het jammer dat er nauwelijks of geen reactie op de presentatie van de jaarcijfers kwam. 

Jan Hermans bespeurde ook weinig of geen interactie. Een open gesprek met wel of geen interactie is 

toch wel een must. Met alleen de website en het parochieblad de parochianen informeren komen we 

er niet. We hebben de verplichting om de parochianen zo breed mogelijk te informeren 

De opmerking van het koor van Buchten hoorde in deze bespreking niet thuis. 

Ideeën over de opzet van een volgende bijeenkomst zijn uiteraard van harte welkom. 

Pastoor zegt nogmaals zeer tevreden te zijn over de opkomst op deze avond. 

Tijdig plannen, tijdig bekend maken is zeer belangrijk. 

 

06. Taakverdeling bestuur (2e penningmeester) 

Jan Hermans zegt dat hij bij alle banken gemachtigd is voor alle rekeningen. Marthè zegt dat hij een 

aantal punten nog moet afwerken maar dat hij geen beren op de weg ziet. 

Marthè merkt op dat we naar het bisdom moeten signaleren dat het niet haalbaar is om vóór 1 mei 

de jaarrekening in te dienen. 

Stijn Knoors doet freewheelend mee en op enig moment zal hij aangeven waar dan zijn belangstelling 

ligt. 

 

07. Samenwerking parochiecomité’s 

Jan Hermans zegt dat de PC’s van Obbicht en Grevenbicht de bereid hebben uitgesproken om meer te 

gaan samenwerken,  bv. 2 gezamenlijke vergaderingen per jaar. 

Ger Theelen vraagt hoe de PC’s van Born, Buchten en Holtum hier in staan. Uit de reacties blijkt dat 

men hier ook voorstander van is. Jac Hermans zal een datum prikken voor het eerste overleg. 

 

08. Secretariaat bestuur en parochie 

Ger zegt dat het secretariaat van het bestuur is geregeld in de persoon van Jan Hermans, maar dat dit 

wel onderling geregeld moet worden voor de respectievelijke PC’s. 

 

09. Commissie Pastoraal. 

Pastoor zegt dat er geen vergadering gepland staat. Het verslag van de laatste vergadering staat op 

de website. 

a. Bijeenkomst koren/kosten koren. Externe koren zijn nogal prijzig. Feeling Young wil graag 

zingen met een vrij hoog honorarium. Ze vragen tussen € 150,-- en € 200,-- per optreden. We 

zullen telkens opnieuw moeten bekijken wat haalbaar is, met name op financieel gebied. 

Pastoor gaat binnenkort de besturen van de koren uitnodigen voor een gesprek. Ger zegt dat 

dit zo snel mogelijk moet gebeuren. Ger zegt dat we op jaarbasis € 15.000,- kwijt zijn aan de 

plaatselijke koren. Met name de koren van Grevenbicht zijn het hoogst. 

Pastoor zal de agenda met de koren afstemmen met Ger. 

T.a.v. afspraken en bijdragen van Aldenhof zullen er goede afspraken gemaakt moeten 

worden. 

b. Pastorale visie op de kerkgebouwen (hoe verder) 

Er zijn 2 sessies geweest. Het is een ingewikkeld verhaal. Pastoor vroeg in de Algemene 

Vergadering aan de parochianen : kom ook met initiatieven, ik ben een voorbijganger. We 

hebben mooie monumenten. Wat is het meest voor de hand liggend ? De kerken die geen 

monument zijn, zijn pastoraal het sterkst. Het bisdom vraagt om vóór 1 augustus as. een visie 

neer te leggen, gebaseerd op het pastoraal gedeelte. Er ligt hierbij de vraag : welke is dé 

parochiekerk over 10 jaar? Is dat Born of moeten we een andere keuze maken? 

Ger : hoe gaan we dit verder procedureel aanpakken? William zegt dat men in de AV gevraagd 

heeft om een keuze van het bestuur. We zullen vroeg of laat een keuze moeten maken, hoe 

moeilijk dat ook zal komen te liggen 

Ger stelt voor om met de brainstorminggroep weer bij elkaar te komen. Liefst voor de 

zomervakantie. Er kunnen dan best nieuwe inzichten naar voren komen. 

c. Synodale weg (dekenale bijeenkomst) 
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Vorige week is een dekenale bijeenkomst geweest. Het verslag staat op de website. 

 

10. Personeel en Communicatie 

       a.   Afscheid bestuursleden.  

We moeten nog officieel afscheid van Ans Widdershoven en Ben Haerkens. Ans heeft aangegeven dat 

dit voor haar vanwege haar gezondheidstoestand niet hoeft. 

Jan Hermans zal een datum prikker nadat het PC Obbicht de Hafestube in Schipperskerk heeft getest. 

b. Overzicht vrijwilligersvergoedingen. 

Marthè heeft een opstelling gemaakt over de diverse vergoedingen. E.e.a. ligt nu wel duidelijk. Hij gaat 

nog verder kijken naar dit soort vergoedingen. 

c. Beleid parochie-vrijwilligers 

Dit punt wordt doorgeschoven naar een volgende vergadering. 

 

11. Commissie Financiën 

       a.  Aandelen Robeco. Marthè zegt met Robeco doende te zijn; hij heeft nog een legitimatiebewijs 

van Jan Hermans voor nodig. 

       b. ExactOnline. Kaski, KvK enz.. 

Ger heeft een stick 2 Gb van Jan van de Geer ontvangen. William zegt dat er op de NAS een aparte 

beveiligde omgeving voor de penningmeester door XPS isgemaakt. William zal nog eens goed naar de 

inhoud en (on)mogelijkheden van de NAS kijken. Wie heeft waarvoor toegang! Contact met XPS 

opnemen. 

d. Banken en bankieren.  

Met de banken is alles geregeld. De overdracht van Jan de Geer moet nog verder uitgewerkt worden. 

Dit komt in het volgende penningmeestersoverleg aan de orde. 

e. Pensioenfondsen 

Dit komt in het volgende penningmeestersoverleg aan de orde. 

f. Donatus verzekeringen 

Dit komt in het volgende penningmeestersoverleg aan de orde. 

g. Verzekering grafmonumenten (actie bisdom afwachten) 

De verzekering heeft de claim afgewezen. Er is geen rechtsopvolger bekend. Er komt nog een 

vervolggesprek. 

  

12.  Commissie Gebouwen en Terreinen 

a.  Begraafplaatsen : Born, Papenhoven, Schipperskerk 

Renovatie begraafplaats Born Er is een 2e offerte offerte ontvangen. Deze is ingediend voor 

bisschoppelijke goedkeuring. Er is nog geen reactie binnengekomen. 

Prikken lijkzakken heeft niet het beoogde effect. Het gaat om ± 30 graven. Fa. Vonken zou een soort 

massagraf willen maken, maar William stelt voor om vak A te sluiten.  De begraafplaats Born is groot 

genoeg voor de komende jaren. 

Papenhoven : het groenplan is klaar. Iedereen kan komen kijken. 

Schipperskerk is volledig geruimd. Bisdom heeft goedkeuring voor verpachten aan de Beeldentuin. 

Het wachten is op het contract. De Beeldentuin wil met Pinksteren opengaan. 

In Obbicht gaat men ook binnenkort van start met de renovatie van de begraafplaats. 

c. Plannen Willibrorduskerk (voortgang) 

Jan Hermans zegt dat we met Concordia een intentieverklaring hebben opgesteld. Er moet zo snel 

mogelijk een gesprek komen met het PC en pastoor en Ger waarin we spijkers met koppen kunnen 

slaan. Jan Hermans zal de intentieverklaring rondsturen. 

d. Energiecontract en stookkosten 

Dit hoeft nu niet besproken te worden. 
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13.  Planning 

Algemene Vergadering met parochiecomité’s in het najaar. 

Datum en locatie. Jan Hermans zal een datum zoeken. 

 

14. Rondvraag 

Jan Hermans zegt de indruk te hebben dat in Grevenbicht bijna elke weekendmis een extra collecte 

gehouden wordt. Ger Theelen zegt dit te betwijfelen. In Obbicht worden vaker kerkdeurcollectes 

gehouden en dan valt dit niet op. 

Hierna zegt Jan dat het Missiecomité Obbicht niet meer zal collecteren voor de kosten van het 

parochieblad. Men is nog met een kleine groep en ook tevens ouder dan 70 jaar.  

Het PC Obbicht stelt voor om in een artikel in het parochieblad hierover te schrijven en met een QR 

code  de mogelijkheid te geven om voor het parochieblad te doneren. 

 

William van de Wauw heeft de bijeenkomst met de klusgroep gehad. Stijn Knoors was hierbij ook 

aanwezig. De risico-inventarisatie en evaluatie voor dit jaar is klaar. Het is noodzakelijk om een goede 

trapladder te hebben en de daarbij behorende instructie VCA-vol. William vraagt goedkeuring om 

enkele mensen de gelegenheid te geven een veiligheidscursus te laten volgen. Dit is akkoord. Deze 

mensen kunnen ook op afroep in de andere kerken inzetbaar zijn. 

 

Jan Hermans merkt nog op dat men in Obbicht bezig gaat met de vervanging van de lampen door 

LED-verlichting. 

 

Niets meer aan de orde zijnde sluit Ger Theelen de vergadering onder dank voor ieders inbreng. 

 

 

Pastoor Houwman       Jan Hermans 

Voorzitter        Secretaris  

 

 

 

…………………….        ……………………. 

 

Vergaderschema 2024 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dag Datum Plaats Dag Datum Plaats 

wo 24-jan Grevenbicht wo 26-jun Grevenbicht 

wo 28-feb Buchten wo 4-sep Buchten 

wo 3-apr Obbicht wo 16-okt Obbicht 

wo 15-mei Born do 4-dec Born 



             Parochie Maria 
Moeder van Barmhartigheid 
 

 

 

 

    

 Actielijst n.a.v. bestuursvergadering d.d. 10 april 2024      No. 2 - 2024 

  

NR. Datum 

afspraak  

Onderwerp  Actie door  Datum 

gereed  

113 11-01-23 Plannen interactieve bijeenkomst  Ger Theelen 28-06-23 

125 28-06-23 Uitwerken businesscase voor Buchten en Obbicht m.b.t. aanpassingen kerkgebouwen Betreffende PC’s 01-11-23 

126 28-06-23 Bestellen 5 dozen vensterenveloppen met nieuw logo en stempel Jan Hermans 06-09-23 

127 06-09-23 Gesprek regelen met koren en agenda delen met parochiebestuur → as vrijdag Pastoor Houwman 15-05-24 

128 07-12-23 Voorbeeld parochiestempel zie ook nr. 126 Pastoor Houwman 15-05-24 

129 07-12-23 Jeroen Meuffels benaderen voor cie. Pastoraal Pastoor Houwman 24-01-24 

133 24-01-24 Afstemmen Pastoraal met pastoor Ger Theelen 24-02-24 

135 24-01-24 Inventarisatie vrijwilligersvergoedingen Marthè Hecker 24-02-24 

 

 

 

Besluitenlijst n.a.v. bestuursvergadering d.d. 10 april 2024       No. 2 - 2024 

  

NR.  Datum 

afspraak  

Onderwerp  Opmerkingen 

01 11-01-23 Vaststellen kostprijs abonnement parochieblad → € 40,-- per jaar Accoord 

02 11-01-23 Samenstellen besluitenlijst parochiebestuur Permanent 

03 11-01-23 Goedkeuring huishoudelijk reglement en vaste commissies Permanent 

04 01-03-23 Tijdens uitvaartdiensten : collecte + offergang houden Alle kerken 
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05 01-03-23 Plaatsing zonnepanelen Obbicht op dak zaaltje/sacristie Accoord 

06 01-03-23 Faciliteren verhuur parochiekantoor Born aan externen : € 6,00 per uur Aanwezigheid sleutelhouder vereist 

07 05-04-23 Vaststellen misrooster Kerstmis 2023 ev. Accoord  

08 17-05-23 Vervallen vergaderingen DB parochiebestuur (naar bevind van zaken) Accoord 

09 17-05-23 Visitatiegesprek met vicaris Quaedvlieg → 4 oktober in Obbicht Accoord 

10 28-06-23 In opdracht geven van plaatsing zonnepanelen in Born, Grevenbicht en Buchten Accoord 

11 28-06-23 Centraal aanleveren diverse gegevens t.b.v. KASKI Accoord 

12 28-06-23 Renovatie begraafplaats Born Accoord 

13 28-06-23 Handhaving terugkooprecht pand huisarts Buchten Accoord 

14 28-06-23 Geen extra kosten berekenen keizersmis Holtum Accoord 

15 18-10-23 Tarieven 2024 (misvieringen – begraafplaats – advertenties p-blad) Accoord 

16 07-12-23 Kerstkaarten vrijwilligers op papier drukken Accoord 

17 07-12-23 Budget voor Rini van de Geer (o.a. cursuskosten en pastoraal) op € 500,-- Accoord 

18 07-12-23 Donatie Dameskoor € 250,-- i.v.m. jubileumviering Accoord 

19 07-12-23 Geen salarisverhoging Anke Dormans Accoord 

20 07-12-23 Aankoop nieuwe verwarmingsketel sacristie Born Accoord 

21 24-01-24 Aankoop LED lampen t.b.v. plafondverlichting kerk Obbicht Accoord 

22 24-01-24 Accordering Reglement Begraafplaatsen Accoord 

23 24-01-24 Aanschaf nieuwe geluidsinstallatie kerk Grevenbicht Accoord 

 


